

World Junior A Challenge , Tournament



Czech Republic

2

	1	2	3	T
 Czech Republic	1	0	1	2
 Canada East	0	1	2	3



Canada East

3

FINAL ➔

Game ID: 08
Round: Quarter-final
Date: Dec 16, 2015
Time: 7:00 PM EST
Location: Iroquois Park Sports Centre, Whitby, Ont.
Status: Final
Referee Tyler Adair, Trevor Peluk
Linesman Dustin McCrank, Marcus Policicchio

Game Notes:
ROLLO SCORES TWICE IN THIRD TO SEND CANADA EAST TO WJAC SEMIS
DAVID BRIEN
WHITBY, Ont. – Tyler Rollo (Burlington, Ont./Oakville, OJHL) scored the game-tying and eventual game-winning goals in the third period, leading Canada East to a 3-2 victory over the Czech Republic on Wednesday night and clinching a spot in the semifinals at the 2015 World Junior A Challenge.
With the win, Canada East will meet Canada West in an all-Canadian semifinal on Thursday night in Cobourg (7 p.m. ET). It's the first time since 2012 the two Canadian teams will face off in the semis.
Lucas Batt (Lewistown, N.L./Carleton Place, CCHL) had the other goal for Canada East – set up by Rollo – while goaltender Nicholas Latinovich (Maple, Ont./Orangeville, OJHL) recorded 33 saves.
The Czechs scored the lone goal of the first period when Latinovich played the puck off the skate of his defenceman and onto the stick of Jiri Karafiat, who opened the scoring at 5:12.
A lucky bounce of its own helped Canada East in the second; the puck ricocheted off a Czech defender and landed in the slot, where Batt made no mistake, beating Josef Korenar to tie the game on the power play.
Rollo took over from there, scoring twice in a span of 3:15 in the third to turn a tie game into a two-goal lead.
He made it 2-1 at 10:16 when Batt cut off a pass in the Czech zone and fed Rollo, who ripped a wrist shot just under the crossbar, and pushed the lead to two at 13:31 after Josh Kosack (Oakville, Ont./Oakville, OJHL) found him alone at the face-off to beat Korenar once again.
The Czechs cut into the Canada East lead with just 2:22 left thanks to a quick shot from Kristian Reichel that made its way through a screen and past Latinovich, but that would be as close as they would get.
Canada East survived a late six-on-four advantage for the Czechs to clinch their ninth trip to the semifinals in the 10-year history of the tournament.
Special teams played a big part in the Canadian win; the easterners killed off all seven power play opportunities for the Czechs, and converted on their lone try with the man advantage.
Final shots on goal in the game favoured the Czechs, 35-30.
The loss means the Czech Republic will play for fifth place; it will take on Switzerland on Friday night in Cobourg (7 p.m. ET).

ROLLO INSCRIT DEUX BUTS EN TROISIÈME PÉRIODE ET CANADA EST PASSE EN DEMI-FINALE DU DMJA
DAVID BRIEN
WHITBY, Ont. – Tyler Rollo (Burlington, Ont./Oakville, OJHL) a obtenu le but égalisateur et l'éventuel but de la victoire en troisième période, menant Canada Est à un gain de 3-2 sur la République tchèque, mercredi soir, confirmant ainsi sa place en demi-finale du Défi mondial junior A 2015.
Avec cette victoire, Canada Est a rendez-vous avec Canada Ouest dans un duel canadien jeudi soir, à Cobourg (19 h HE). C'est la première fois depuis 2012 que les deux équipes canadiennes croisent le fer en demi-finale.
Lucas Batt (Lewistown, T.-N.-L./Carleton Place, CCHL) a été l'autre buteur de Canada Est – aidé de Rollo – tandis que le cerbère Nicholas Latinovich (Maple, Ont./Orangeville, OJHL) a enregistré 33 arrêts.
Les Tchèques ont marqué le seul filet du premier tiers quand Latinovich a dégagé la rondelle sur le patin de son défenseur et qu'elle s'est rendue sur la lame de Jiri Karafiat, qui a ouvert la marque à 5 min 12 s.
Un rebond chanceux de Canada Est en deuxième période lui a souri; la rondelle a ricoché contre un arrière tchèque avant d'atterrir dans l'enclave, où Batt n'a pas raté sa chance de battre Josef Korenar pour niveler la marque en avantage numérique.
Rollo a pris les choses en main par la suite, touchant la cible deux fois en 3 min 15 s au troisième tiers pour donner une avance de deux buts à sa troupe.
Il a porté le compte à 2-1 à 10 min 16 s quand Batt a coupé une passe en territoire tchèque et alimenté Rollo, qui a décoché un tir du poignet tout juste sous la barre horizontale. Ensuite Rollo a augmenté l'avance des siens à deux à 13 min 31 s quand Josh Kosack (Oakville, Ont./Oakville, OJHL) l'a repéré seul à la mise au jeu pour tromper la vigilance de Korenar à nouveau.
Les Tchèques ont réduit l'avance de Canada Est avec seulement 2 min 22 s à écouler grâce à un tir vif de Kristian Reichel qui a fait son chemin à travers un écran jusque dans le filet de Latinovich, mais ce fut trop peu trop tard.
Canada Est a survécu à un avantage de 6 contre 4 des Tchèques en fin de rencontre pour confirmer sa neuvième participation en demi-finale en 10 ans d'histoire de ce tournoi.
Les unités spéciales ont joué un rôle majeur dans ce triomphe canadien; Canada Est a étouffé les sept chances des Tchèques en supériorité numérique et compté à sa seule occasion.
La République tchèque a dominé au chapitre des tirs au but, 35-30.
Ce revers signifie que les Tchèques joueront pour la cinquième place contre les Suisses, vendredi soir, à Cobourg (19 h HE).

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Czech Republic	9	12	14	35
Canada East	8	15	7	30

Power Plays

Team	PP	PIM
Czech Republic	0-7	10
Canada East	1-1	22

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
5:12	Czech Republic	Jiri Karafiat Goal (even strength)	CZE 1 - CAN-E 0
Time	Team	Penalty Detail	
8:07	Canada East	Sam Dunn: Tripping - Minor (2:00)	
10:23	Canada East	Grant Cooper: Interference - Minor (2:00)	
10:51	Canada East	Quinn Wichers: Roughing - Minor (2:00)	
10:51	Czech Republic	Radovan Pavlik : Unsportsmanlike Conduct - Minor (2:00)	
16:56	Canada East	Brett Murray: Interference - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
9:24	Canada East	Lucas Batt Goal (power play) <i>Assists: Josh Dickinson , Tyler Rollo</i>	CZE 1 - CAN-E 1
Time	Team	Penalty Detail	
5:43	Canada East	Josh Kosack: Interference - Minor (2:00)	
8:14	Czech Republic	Tomas Havranek: High-Sticking - Minor (2:00)	

Time	Team	Scoring Detail	Score
10:50	Canada East	Tyler Rollo: Tripping - Minor (2:00)	
16:57	Canada East	Lucas Batt: Roughing after the whistle - Minor (2:00)	
16:57	Czech Republic	Kristian Reichel: Roughing after the whistle - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
10:16	Canada East	Tyler Rollo Goal (even strength) <i>Assists: Lucas Batt</i>	CZE 1 - CAN-E 2
13:31	Canada East	Tyler Rollo Goal (even strength) <i>Assists: Josh Kosack , Josh Dickinson</i>	CZE 1 - CAN-E 3
17:38	Czech Republic	Kristian Reichel Goal (even strength) <i>Assists: Tomas Havranek</i>	CZE 2 - CAN-E 3
Time	Team	Penalty Detail	
2:42	Canada East	Noah Jordan: Tripping - Minor (2:00)	
5:01	Canada East	Luc Brown: Delay of Game - Minor (2:00)	
5:01	Czech Republic	Ondrej Kachyna: Interference - Minor (2:00)	
17:29	Canada East	Maxime St. Pierre: Hooking - Minor (2:00)	
17:29	Czech Republic	Petr Kodytek: Diving - Minor (2:00)	
19:07	Canada East	Adam Smith: Tripping - Minor (2:00)	

**Czech Republic****Skaters**

#	Name	G	A	PIM
3	Jakub Sirota	0	0	0
6	Marek Zachar	0	0	0
7	Ondrej Kachyna	0	0	2
8	Dominik Valík	0	0	0
10	Ondrej Najman	0	0	0
12	David Kvasnicka	0	0	0
13	Tomas Psenicka	0	0	0
14	Daniel Kurovsky	0	0	0
15	Michal Furch	0	0	0
17	Daniel Novak	0	0	0
18	Milan Davidek	0	0	0
19	Petr Kodytek	0	0	2
20	Tomas Havranek	0	1	2
21	Jiri Karafiat	1	0	0
22	Kristian Reichel	1	0	2
23	Lukas Doudera	0	0	0
24	Tomas Smerha	0	0	0
25	Radovan Pavlik	0	0	2
28	Pavel Kousal	0	0	0
29	Matyas Kantner	0	0	0
Totals:		2	1	10

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
2	Dominik Groh	0:00	0	0	0
30	Josef Korenar	60:00	30	27	LOSS
Totals:		60:00	30	27	0

Coaches

#	Name	Signature
---	------	-----------

**Canada East****Skaters**

#	Name	G	A	PIM
2	Owen Grant	0	0	0
4	Lucas Batt	1	1	2
5	Adam Smith	0	0	2
6	Derek Topatigh	0	0	0
7	Luc Brown	0	0	2
8	Quinn Wichers	0	0	2
9	Édouard Michaud	0	0	0
10	Grant Cooper	0	0	2
11	Sam Dunn	0	0	2
15	Josh Dickinson	0	2	0
16	Makail Parker	0	0	0
17	Brett Murray	0	0	2
18	Tyler Rollo	2	1	2
19	Noah Jordan	0	0	2
20	Matt Cairns	0	0	0
21	Josh Kosack	0	1	2
22	Sam King	0	0	0
23	Geoff Lawson	0	0	0
24	Ben Sokay	0	0	0
25	Maxime St. Pierre	0	0	2
Totals:		3	5	22

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Colton Point	0:00	0	0	0
31	Nicholas Latinovich	60:00	35	33	WIN
Totals:		60:00	35	33	0

Coaches

#	Name	Signature
---	------	-----------

Statistics Powered by

